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Protokolt fört vid EronsYxan 5am-
f ällighetsförenings ordinarie
årsstämma den 19gtt_11-2U t
Erandthovdaskolans matsal.

Närvarande:50 röstberättigade'

$r
0rdförande Magnus Månson hälsade alla välkomna
oeh flörklarade årsstämman öppnad.

$z

5tämmans
öppnande

Dagordning

Uerksarnhets-
årets uinst

lt{otioner

Arvoden

Den förelagda dagordningen godkändes'

::i::i:l::"""n
Ttll ordFörande för stämman valdes Peter Haglund oeh

ti11 sekreterare utså9s Anne-Marie hJikström '
$ + Justeringsmän

och rösträknare
Till justeringsmän tillika rösträknare valdes
LeiF Runevret och Kerstin ÄhIln.

$ I Ka1le1se tiLl
stämman

5tämman ansåg att kallelsen hade skett på behörigt sätt.

$ e Verksamhets- och
revrslons-

StyrelseordFöranden Magnus Månson läste verksamhets- berättelser
berättelsen. Kassören Erik Wredtlng redogjorde för det
gångna verksamhetsårets ekonomi.
Revisionsberättelsen 1ästes av Firgit pihl.

Ansvar sFrihet$z
styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för den tid 

för styrelsen

revisionen omflaitat.

\i

$a

Verksamhetsårets överskott på 8?1 53r5O kr beslöts löras
I ny räkning enligt styrelsens förslag.

$s
Inga motioner har inkommit från medlemmarna. Styrelsen
hade heller inga framställningarr

$ ro

Ersättningen till styrelse, revisorer och maskinist
Fastställåes till de belopp som redovisades i den
ut sända debiteringslängden.
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$ rr

Styrelsens förstag tilt inkomst- och utgiFtsstat samt
debiteringslängd föredrogs och kommenterades av kassörenJ
Stämman godkände Förslaget.(Och Er.ik tdrrdltng fick en upp-
skattandå applåd. )

$tz
TtIl styrelseledamöter föt 2 år valdes Bengt Bengtsson,
Magnus Månson (båda omval) samt Feter Haglund (nyval).'
Till ordförande omvaldes Magnus Månson löl 1 år.
Til1 styrelsesuppleanter valdBs Benita Klkajoon för 1 år
och Birgitta Rydh för 2 är (UaOa nyval).

Ti11 reuisorer omvaldes
för 1 årn Birgit gp,Jut
för 1 år.

$ 1i

Kurt Nilsson
ornvaldes ti11

$ 14

och Birgit Pihl
revisorsuppleant

Utg i ft s- och

inkclmststat

Ual av styrel sB-
ledamöter I
styrelseordföran-
de och suppleantel

Ual eu revisorer
och revisor-
suppleant

Ual av valbered-
n ing

Kontaktpersoner

Rapport från
arb.gruppen äfig r
gemansarnhetslokal
/skyddsrum.

0vrig a flråq cr

Til} valberedning För 1 år omvaldes följande:
Hans-01of Persson, Anders Spjut, 6.reger Svanbom och
01a Wikström (sammankallande)

$ rs
Kontaktpersoner bLir föJ.jande3
Mona lJilsson - Bronsnålsg.231 Arne wreder - Bärnstensg.2l
Sven-Erik svensson - Kurtyxg.6r Ola IrJikström - Lurbråiu"i.11

$ re
Magnus Månson berättade om gruppens arbete under det gångnaåret. situationen just nu är i korthet: Inga Formella hinderfinns För uppförandet - statsbidraget är räserverat För ossäven nästa år - Ett fördelaktigt anbuu h.r inkommitl sofirdock omfattar en nå9ot mindre lokati Ola wikström råaogjordekort för detta alternativ.
Diskussion följde om bl.a utnyttjandegraden av lokalen,
ekonominl blltraPlp-parkering, och den fortsatta handJ.ågg-ningen av projektet.
Stämman beslutade att uppdra åt arbetsgruppen att genom enenkät undersöka intresset För gemensamhetslokat/skioa""u,
bland samtliga medlemmar.

$ rz

Magnus Månson Lnformerade om de problem mad värmesystemet
som varit under året och de åtgärder som vidtagits.Br.a har avstängningsventiter lirl fJärrvärmen monterats ini.uarje huslänga, för att lörhindra ått nelu området drabbasvid en ev. austängning. Det har dock visat sig att systemetbör kompletteras med avstängningskranar aven få katlvatten-ledningarna. Styrelsen pranårar att tåta göra detta titlsommaren.(Efter redogörelsen fick Magnus från"on en eloge försitt jobb och stämman applåderaae meåhåI1. )



StärnmandiskuteradesvårigheternameddankollektivaForts.
skötseln av våra gemensam,nu oi"al"n. Ett förslag om vill- övriga flrågor

kollig avgift, lOit<larades som ej juridiskt.genomförbar
av Magnus ['lånson. grt"" ytterligårE synpu.nkter från stämma-

deltagar" o,n atl'tivernå r"o ttoråttvisornarr och att varje
gårdbörförsökakommaUver"nsrficksakentillsvidarebero;

Magnus Månson informer?de om.extraglas att.sätta in i våra

beFintliga tvag;.;;;;;["r. Tittsatsrönstret säss 9e bättre
ljudisol""ing åcf', förhindra kallras' Inlresserade kan ta
kontakt meO: fåtservice i Västerås AB tel 1377Oao

FestkommittänmeddeladegenomNils.ErikOhlssonattnästa
områdesfest redan är bokad på Bjurhovdatoppen:
Det blir lörd.-J"n fZ okt 1g85t-Vä1 möttr 90' vänneri

Enstämmadeltagarevädjade:Tadetförsiktigtmedbilkörning
på gårda"nu o"Ä undvik bilvård utanför husenJ

Ytterligare nå9ra Frå9or från stämmans deltaqares
_-Ä;-;;t flera -uo, 

=nu"t kommer att behäva Radiators
tjänsterf xofiåf<tiv bestäIln' kan kanske Pressa priset?
Hår av ec till AIf Hofsten, Bronskittelg'

- Värmen Fungerar då1i9t, vad 9ör.jag?.!var:kontrollera om

det finns fuii- i varieåystemet (ventilera radiatorerna
eller varmvattenberedaren' )

- uem ansvarar för skottning. och sandning av trottoarerna
utmed Bronsyxgålunz 

.svar:-Ägarna 
tiII angränsande gavelhus.

I

SlutIigen diskuterades 9ästparkeringarna: vem som ansva:ar
för att de skyltar som inköpts, sätls upp och vilka soir ska

ha rätt att anvanda parkeringen - 9äster eller medlemmarna

sjafvat En gård hade redan båstämt att inte sätta upp skylL-
arna alIs. Diskussignen avslutades dock snart efter e+'t flör-
slag om skrin-läggning, vilket biföIls av en trött stämmaj

$ 1B

P eter Haqlund, tackade de näruaräil-
för klarade st ämman avslut ad o

Avslutning

Ordflöranden för stärnman t

de för visat intresse och

Uästerås 1984-1 1-24

.&w.r,r'fr#!o€,',,4li{' r..
AnnB-Maris !-Jikström
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Nr7
Pnotokoll fört vid Bnonqxan

Samfällighetsförenings styrelseröte

. den 20 rpvernber 1984.

Nåinrararrde: lrhgrnrs tr,tånson

Erik tfredling
Bengt Bengtsson

Peter tlaglund

sarnt sutrrpleanterna

Benita Kikajoon
Birgitta Rlzdh

sr.
l4agnus !{ånson våilkonnade deltagarna och förklarade rotet o1rynat.

Stln:elsen konstituerade sig
Ordförande

Vice ordförande

Kassor

Sekreterare
Vice sekreterare

s 2.

enligt föfjande:
Magnus Itlånson

Gr:nrnr Iarsson
Erik Wredling

Bengt Bengtsson

Peter Haglund

$ 3.

Stlrelsen beslöt, att samtliga stlrelseledanöter - två och två
i förening - äger rätt att teckna föreningens firna 1å postgiro,
bark etc.

s4.
Inget yttertiggare fanns att belrandla och rötet avslutades av

ordförande llagnus ltlånson.

Itötets öpprrande

SLyrelsens kon-

stituerande.

Firrnateckning

Avslutnjng

Västerås den 20 Novernber f984
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